
STUDENTSKÁ KOMORA 
 Akademického senátu 
      Fakulty ekonomické 

Zápis z mimořádného zasedání 
SK AS FEK ZČU ze dne 17. 10. 2007 

Přítomní senátoři: P. Boháčová, J. Hajný, L. Lev, J. Sladovník 
Přítomni: 4 senátoři, SK AS FEK ZČU je usnášeníschopná 

Program: 

1) Zahájení mimořádného zasedání SK AS FEK ZČU 

2) Schválení zápisu ze 6. zasedání SK AS FEK ZČU 

3) Aktuální situace v AS FEK ZČU 

4) Různé 
 

Ad 1) Zahájení mimořádného zasedání SK AS FEK ZČU 
 
Předseda SK AS FEK ZČU L. Lev přivítal přítomné senátory na mimořádném zasedání a seznámil 
je s programem zasedání. 
 

Návrh: Schválení programu tohoto zasedání. 
Hlasování – pro: 4 hlasy, proti: 0, zdržel se: 0. Návrh byl přijat. 
 

Ad 2) Schválení zápisu ze 6. zasedání SK AS FEK ZČU 
 
L. Lev dal hlasovat o schválení zápisu ze 6. zasedání SK AS FEK ZČU. 
 
Návrh: Schválení zápisu ze 6. zasedání SK AS FEK ZČU. 
Hlasování – pro: 3 hlasy, proti: 0, zdržel se: 1. Návrh byl přijat. 
 

Ad 3) Aktuální situace v AS FEK ZČU 
 
L. Lev zahájil diskusi k současné situaci v AS FEK ZČU s tím, že považuje za vhodné,  
aby SK AS FEK ZČU zaujala k této situaci jasné stanovisko. 
 
Všichni - jak současní, tak odstoupivší - senátoři AS FEK ZČU obdrželi dopis od bývalé 
předsedkyně AS FEK ZČU Ing. Kunešové, ve kterém oznamuje rezignaci 6 senátorů včetně celého 
Předsednictva AS FEK ZČU jako reakci na poslední mimořádné zasedání AS FEK ZČU  
a zdůvodňuje své odstoupení. Mimo jiné uvádí, že dle jejího názoru je neetické,  
aby sami senátoři podnikali aktivity, které by vedly k prodloužení jejich funkčního období  
a také uvádí, že tato situace jen potvrzuje po delší dobu obtížnou spolupráci v AS FEK ZČU.  



STUDENTSKÁ KOMORA 
 Akademického senátu 
      Fakulty ekonomické 
 
 
Po rozsáhlé debatě a diskusi se SK AS FEK ZČU dohodla na tomto usnesení:  

SK AS FEK ZČU vyjadřuje politování nad touto formou řešení nastalé situace, neboli nad tím,  
že se 6 senátorů bezprostředně vzdalo v návaznosti na proběhlé mimořádné zasedání AS FEK ZČU 
svého mandátu. Toto řešení bylo dle SK AS FEK ZČU unáhlené. V dosavadní spolupráci SK AS 
FEK ZČU v rámci AS FEK ZČU neshledala žádné problémy, které by potvrzovaly slova  
Ing. Kunešové o obtížné spolupráci, která by trvala již delší dobu. Stejně tak vzhledem k tomu,  
že předseda SK AS FEK ZČU Lukáš Lev na svoji funkci v AS FEK ZČU nerezignoval – nedá se 
hovořit o tom, že by odstoupilo celé Předsednictvo AS FEK ZČU. 
 
Stávající SK zdůrazňuje, že hlasovala pro návrh: „AS FEK schvaluje zahájení prací na novele 
dosavadního VJŘ umožňující případné  prodloužení funkčního období současného AS FEK ze dvou 
let na tři roky“, neboli pro další alternativu řešení možných problémů s přechodem na nový VJŘ AS 
FEK ZČU v souvislosti s nadcházejícími volbami do AS FEK ZČU. Proto důrazně odmítá názor, 
který naznačuje, že by si odhlasovala prodloužení funkčního období stávajícího senátu ze dvou  
na tříleté. Toto není a nebylo jejím cílem. SK AS FEK ZČU si je vědoma odpovědnosti,  
kterou ji svěřili její voli či svými hlasy a v žádném případě by neučinila kroky, které by vedly  
ke zklamání jejich důvěry. 
 
Pokud by po diskusi mezi akademickou obcí zaznělo, že již zmiňované prodloužení funkčního 
období je přijatelné, nevidí SK AS FEK ZČU v přijetí takového usnesení problém. Stejně tak, 
pokud by tento názor nebyl akademickou obcí přijat, je SK AS FEK ZČU připravena odsouhlasit 
připravovaný návrh nového VJŘ AS FEK ZČU. 
 
Návrh: Schválení výše uvedeného usnesení. 
Hlasování – pro: 4 hlasy, proti: 0, zdržel se: 0. Návrh byl přijat. 

Ad 4) Různé 
 
Jelikož tedy není v této chvíli jasné, jak se bude situace v AS FEK ZČU dále vyvíjet, navrhl L. Lev 
současně diskutovat o tématu termínu voleb do AS FEK ZČU, jelikož tato problematika nebyla 
v důsledku proběhlého jednání na minulém zasedání AS FEK ZČU vůbec řešena. Po proběhlé 
diskusi SK AS FEK ZČU doporučuje termín konání případných voleb do AS FEK ZČU na druhou 
polovinu února 2008. Jedním z hlavních důvodů je, že v zimní zkouškovém období,  
které trvá do poloviny února, se na fakultě nezdržuje pravidelně dostatečný počet studentů a vždy 
na začátku nového semestru se v prostorách školy vyskytuje nejvyšší množství studentů. Dalším 
důvodem je, že SK AS FEK ZČU nepovažuje za vhodné plánovat termín voleb v přímé návaznosti 
na termín voleb do AS ZČU a stejně tak v předvánočním a zkouškovém období. 
 
Návrh: SK AS FEK ZČU navrhuje případné volby do AS FEK ZČU uskutečnit v druhé polovině 
února 2008. 
Hlasování – pro: 4 hlasy, proti: 0, zdržel se: 0. Návrh byl přijat. 
 
 
V Plzni 18. 10. 2007 
 
Zapsala: Pavla Boháčová 
Ověřil a doplnil: Lukáš Lev 


